
Zápis z 12. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného dne 8.6.2016 
od 16.00 hodin v sále Domova Slunečnice, ul. 17.listopadu, Ostrava-Poruba 

Přítomno v době zahájení: 44 členů ZMOb Poruba 
Omluven: 1 člen ZMOb Poruba /Ing. Pistolas/ 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Marek Kudela, Ing. David Nespěšný, MBA. 

Před zahájením zasedání seznámil pan starosta přítomné s několika historickými událostmi, 
které se udály v našem městském obvodu. 2. června roku 1901 byl schválen rozpočet na 
stavbu sokolovny a 9. června téhož roku proběhlo slavnostní položení kamene pro výstavbu. 
Této události se zúčastnilo asi 900 občanů. 1. června roku 1969 přešel Dům kultury do správy 
OKD. Při Domě kultury hrálo každý čtvrtek kino Experiment vybrané filmy. 

Poté pan starosta městského obvodu Poruba Ing. Petr Mihálik zahájil 12. zasedání 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 

V době zahájení byla přítomna nadpoloviční většina členů ZMOb, tím bylo zasedání usnášení 
schopné. Provedením zápisu byla pověřena Iveta Kaňoková, zaměstnankyně ÚMOb Poruba. 
Podepsáním usnesení a zápisu spolu se starostou byla určena místostarostka paní Mgr. 
Bajgarová. 

Materiály, které jsou na programu jednání, byly vloženy na elektronické úložiště. 
Anonymizované materiály byly pro občany zveřejněny na webových stránkách. Na úložiště 
byla rovněž vložena informativní zpráva o činnosti starosty, odborů a útvarů Úřadu městského 
obvodu Poruba a Centra sociálních služeb Poruba, informativní zprávy ke kamerovým 
systémům v mateřských školách a městském obvodu Poruba, dopis, který p. starosta 
adresoval radnímu Semerákovi k dostavbě silnice Vl 1 a jeho odpověď a stanovisko 
k pronájmu pozemků za účelem provozování reklamních zařízení. 

Program byl zveřejněn jak na úřední desce městského obvodu Poruba, tak na webových 
stránkách. 

Program: 

1. Zahájení 
2. Informace o činnosti orgánů obce 
3. Slib člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
4. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 
5. Aktuální informace k „Silnici I/11 - prodloužená Rudná" /přizvána Ing. Šimáčková/ 
6. Diskuze občanů 
7. mat. č. 1 - Změna jednacího řádu zastupitelstva 
8. mat. č. 2 - Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu Poruba za rok 

2015 
9. mat. č. 3 -Závěrečný účet statutárního města Ostravy-městského obvodu Poruba za rok 

2015 a účetní závěrka statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba k 
rozvahovému dni 31.12.2015 

10. mat. č. 4 -Prodej pozemku p.č. 1136/2 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
11. mat. č. 5 -Prodej části pozemku p.č. 2801/1 a 2801/13 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
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12. mat. č. 6 - Stanovisko k záměru města prodat částí pozemku p.č. 24 a části pozemku p.č. 
3/1, oba v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

13. mat. č. 7 -Stanovisko k záměru města prodat částí pozemku p.č. 3/1 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

14. mat. č. 8 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 2801/37 v k.ú. Poruba, obec Ostrava-změna 
usnesení 

15. mat. č. 9 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 4422/3 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava
změna usnesení 

16. mat. č. 1 O -Koncepce nakládání s bytovým fondem 
17. mat. č. 11 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského zákoníku 

v souvislostí s přednostním uzavřením nájemní smlouvy 
18. mat. č. 12 - Místní Agenda 21 - vyhodnocení výsledků Fóra udržitelného rozvoje 

s názvem Porubské desatero 
19. mat. č. 13 -Výroční zpráva o činností za rok 2015 Centra sociálních služeb Poruba, 

příspěvkové organizace, jejímž zřizovatelem je statutární město Ostrava -městský 
obvod Poruba 

20. mat. č. 14 -Kontrola plnění usnesení 
21. Volba členů volební komise 
22. Volba člena Kontrolního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
23. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
24. Usnesení 
25. Závěr 

O progranm bylo hlasováno - 43 hlasů pro /43:0:0/. Program byl tímto schválen. /Člen 
zastupitelstva p. Marek, který nahradil p. Nevřivého z důvodu jeho rezignace, do doby složení 
slibu nehlasoval/. 

Zápis z 11. mimořádného zasedání, které se konalo 26. dubna, ověřili pan zastupitel Jedlička a 
paní zastupitelka Mlčůchová. Pan starosta požádal ověřovatele o sdělení, zda je zápis 
v pořádku. Oba ověřovatelé zápis přečetli, podepsali a doporučili ke schválení. 

Bylo hlasováno o schválení zápisu z 11. zasedání ZMOb Poruba - 40 hlasů pro /40:0:0/ - 4 
členové nehlasovali. Zápis byl tímto schválen. 

2. Informace o činnosti orgánů obce 

Podle zákona o obcích§ 97 pan starosta informoval přítomné o činnosti orgánů obce. 

1 O. zasedání zastupitelstva se konalo 30. března. Na tomto zasedání bylo přijato 29 usnesení. 
26. dubna se konalo mimořádné zasedání, kde členové zastupitelstva přijali 2 usnesení. Rada 
městského obvodu Poruba se za období od 30. března sešla na třech řádných a dvou 
mimořádných schůzích a přijala celkem 182 usnesení. 

Mezi jiným rada: 

- projednala Návrh projektu k řešení bytové situace a předcházení potenciálnímu 
bezdomovectví spolku Romípen a návrh smlouvy o spolupráci, 
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- rozhodla o záměru pronajmout prostory v příspěvkových organizacích statutárního města 
Ostrava - městského obvodu Poruba pro školní rok 2016/2017 a uložila zveřejnit záměr 
pronájmu prostor na úřední desce Úřadu městského obvodu Poruba, 

- rozhodla schválit Směrnici k užívání vlajek městským obvodem Poruba a Zásady pro 
užívání znaku městského obvodu Poruba, 

- projednala návrh Zásad pro vydávání zpravodaje PRIO, 

- doporučila zastupitelstvu schválit Koncepci nakládání s bytovým fondem, 

- schválila rozpočtové úpravy, 

- schválila Směrnici ke stanovení ceny za kopírovací služby určené veřejnosti v rámci Úřadu 
městského obvodu Poruba, 

- vzala na vědomí informativní zprávu o bezpečnostní situaci v městském obvodu Poruba za 
rok 2015, 

- schválila změnu termínu zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ze 7. září na 6. 
září. 

Pan starosta přivítal pozvané hosty -p. Zukalu /MP/, p. Szalu /PČR 1/, p. Exnera /PČR 2/, p. 
Lefnera /HZS/ a Ing. Šimáčkovou /ŘSaD/. 

3. Slib člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba 

31. května 2016 byla panu starostovi doručena písemná rezignace člena Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba pana Iva Nevřivého, který byl zvolen za stranu ČSSD. Na 
uprázdněný mandát nastoupil náhradník z téže volební strany pan Vladimír Marek. 

Podle ustanovení § 69 odstavce 2 zákona o obcích, ve znění pozdějších předpisů, skládají 
členové zastupitelstva slib. Slib složil pan Marek pronesením slova „slibuji" a stvrdil ho svým 
podpisem. 

Text slibu přečetla paní Malíková, zaměstnankyně matričního oddělení Úřadu městského 
obvodu Poruba. 

4. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 

p. starosta - navrhuji zvolit 7 člennou návrhovou komisi 
O návrhu bylo hlasováno - 43 hlasů pro /43:0:0/, 1 člen nehlasoval. 

Za předsedu 7 členné návrhové komise byl navržen pan Gajdáček. 
Dalších 6 návrhů vzešlo z pléna: pan Petr Jedlička 

pan Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo DiS. 
pan Ing. Jiří Holubec 
pan Ivo Křižák 
pan Bc. Michal Šíma 
paní Ing. Lucie Baránková Vilamová 
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Návrhová komise pro přípravu usnesení byla schválena 44 hlasy /44:0:0/. 

5. Aktuální informace k „Silnici 1111 - prodloužená Rudná" 
Ing. Šimáčková měla připravenou prezentaci, kterou komentovala. Pokračování realizace 
stavby, staví se pouze tam, kde je stavební povolení, v květnu bylo přistoupeno 
k provizornímu řešení stavby. 

Mgr. Nosek -jak momentálně vypadá soudní spor? 

Ing. Šimáčková - nyní žádný neběží, podali jsme žádost k soudu, vyvlastňovací řízení bude 
rychlejší 

p. Konieczná -jaké odstupné chce p. R.?, jsou všechny pozemky vykoupeny? 

Ing. Šimáčková -částka je 11 milionů, pozemky máme vykoupeny všechny, tím, co děláme, 
dodržujeme zákon 

p. Havel - architekt stavěl budovu, kdy věděl, že tam povede dálnice 

Přílohou zápisu je písemná informace Ing. Šimáčkové. 

6. Diskuze občanů 

Do této diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Z jednání se omluvil p. Dekický. Počet přítomných se snížil na 43. 

7. mat. č. 1 - Změna jednacího řádu zastupitelstva 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 43 hlasy /43:0:0/ - usn.č. 198112. 

8. mat. č. 2 - Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu Poruba za 

rok 2015 

Ing. Theuer - dotaz na zástupce PČR, zda došlo k nějaké změně metodiky nebo území, 
nesouhlasí čísla v porovnání let 2014, 2015, spojíme se, připravím zprávu 

Dostavil se Ing. Pistolas, počet přítomných se změnil na 44. 

Ing. Holubec -MP provozuje pult centralizované ochrany, je napojeno pouze 24 objektů, 
mám dotaz, zda k němu můžou být připojeni i občané 

zástupce MP - jedná se o objekty jako jsou ZŠ, MŠ, kluby důchodců-požadavky místní 
samosprávy, občanům nabízíme senior linky 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 42 hlasy, 1 člen se zdržel hlasování /42:0: 1/ - usn.č. 199/12. 
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9. mat. č. 3 - Závěrečný účet statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba za 
rok 2015 a účetní závěrka statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba k 
rozvahovému dni 31.12.2015 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 35 hlasy, 9 členů se zdrželo hlasování /35:0:9/ - usn.č. 200/12. 

10. mat. č. 4 - Prodej pozemku p.č. 1136/2 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 43 hlasy, 1 člen se zdržel hlasování /43:0: 1/ - usn.č. 201/12. 

11. mat. č. 5 - Prodej části pozemku p.č. 280111 a 2801/13 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 43 hlasy /43:0:0/ - 1 člen nehlasoval - usn.č. 202/12. 

12. mat. č. 6 -Stanovisko k záměru města prodat části pozemku p.č. 24 a části pozemku 

p.č. 3/1, oba v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

doc. Ing. Jančík -„nudle" dostali všichni kromě p. č. 

p. starosta-projednáváme záměr, nikomu nic nebylo ještě prodáno, vypořádáváme se s par. 
č. 24, pod kterým vede kanalizační řád, je značně zatížen tímto břemenem, pozemek nemá 
dopravní napojení 

p. Havel -důvodová zpráva bod 2 

Ing. Richter - označení je v souladu s geometrickým plánem, nic nebrání hlasovat o usnesení 

Ing. et Ing. Drastich -necháme v záměru prodat i tento pozemek, město ať se s tím vypořádá 

p. starosta - podstatné je dopravní napojení 

Ing. et Ing. Drastich -do žádné právní nejistoty obvod neženeme, navrhuji změnu usnesení 
v bodě 2 - souhlasit 

p. starosta -navrhuji hlasovat o bodu 2 samostatně 

hlasováno o změně bodu 2 - vydává souhlas - 12 hlasů pro, 15 proti, 16 členů se zdrželo 
hlasování /12:15:16/ - 1 člen nehlasoval - návrh nebyl přijat 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo původní návrh na usnesení 
41 hlasy, 3 členové se zdrželi hlasování /41:0:3/ - usn. č. 203/12. 

13. mat. č. 7 - Stanovisko k záměru města prodat části pozemku p.č. 3/1 v k.ú. Poruba, 

obec Ostrava 
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Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 3 7 hlasy, 3 členové byli proti, 3 členové se zdrželi hlasování /3 7 :3 :3/ - 1 člen 
nehlasoval - usn.č. 204/12. 

Vrátil se p. Dekický, počet přítomných členů se změnil na 45. 

14. mat. č. 8 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 2801/37 v k.ú. Poruba, obec Ostrava -
změna usnesení 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 41 hlasy, l člen se zdržel hlasování /41:0:1/ - 3 členové nehlasovali - usn.č. 205/12. 

15. mat. č. 9 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 4422/3 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava - změna usnesení 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 45 hlasy /45:0:0/ - usn.č. 206/12. 

16. mat. č. 10 - Koncepce nakládání s bytovým fondem 

Ing. Stachura - návrh na změnu důvodové zprávy - str. 11 - máme uvedeno zájemce o byt má 
trvalý pobyt na území městského obvodu Poruba - změnit na území ČR 

Mgr. Nosek -jsem nespokojen se zdůvodněním, proč 12 bytů obvod doporučuje prodat, 
nesouhlasím s tím 

Ing. Stachura -proč teď námitky, když v pracovní skupině byli zástupci všech stran 

p. Dekický -zachovat podmínku, aby ten člověk měl vztah k Porubě 

p. starosta -hledalo se systémové řešení 

Ing. Stachura - 1 O let trval stav, kdy nájemce přistupuje k dluhu 

doc. Ing. Válková - počet obyvatel v Porubě klesá, máme zájem, aby stoupal 

Ing. Nespěšný - chtěl bych reagovat v části na vás pane starosto a částečně na pana 
místostarostu Stachuru, chtěl bych uvést na pravou míru jednu věc. Ta pracovní skupina 8 
členná, která proběhla, tak nějakým způsobem ukončila své jednání deklaraturním usnesením, 
kde jsme skutečně jednomyslně hlasovali pro tady tuto koncepci. Skutečně, a já tedy mohu 
prohlásit, že ta koncepce vůbec není špatná, je zajímavá, řekl bych moderní. Nicméně tyto 
záležitosti jsme spolu probírali i v klubu hnutí Ostravak, nicméně otázky, které měl pan 
zastupitel Nosek -bylo doporučeno, že budou doručeny předkladateli. Já se tedy ptám proč 
ne tady a proč ne teď. Každý na to může mít nějaký jiný názor a pan Nosek ho ventiloval 
tady. 

p. Gajdáček -dejme změnu -ne ČR, ale město Ostrava 
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Mgr. Nosek - dotaz, zda lidé, kteří žijí v těch bytech, můžou poté požádat o převod do 
osobního vlastnictví 

p. starosta -nemůžou, byly by prodány dražbou, komise zasedala skoro rok 

p. Zábojník -Ostrava se celkově vylidňuje, jakým způsobem nabídneme bydlení těm, kteří 
dostanou nabídku práce ve VTP apod. 

p. Dekický -pár bytů nevytrhne demografický vývoj Ostravy 

p. Havel -musíme si ošetřit, koho v Porubě chceme mít 

p. Jedlička-ročně uspokojíme pár zájemců o byt, problém je ve špatném ohlašovacím zákoně 

p. starosta - byl návrh na změnu - občan ČR 

p. Gajdáček - poslední návrh byl Ostrava 
Ing. Theuer - jednací řád - hlasuje se o návrzích v pořadí, v jakém byly předloženy 

p. starosta -1. návrh -občan ČR-hlasováno 35 hlasů pro, 3 proti, 7 členů se zdrželo 
hlasování /35:3:7/ - návrh byl přijat 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo usnesení s upravenou 
přílohou 38 hlasy, 1 člen byl proti, 6 se zdrželo hlasování /38:1:6/ - usn.č. 207/12. 

Z dalšího jednání se omluvila Mgr. Bajgarová, počet členů se snížil na 44. 

17. mat. č. 11 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemní smlouvy 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 40 hlasy, 1 člen se zdržel hlasování /40:0: 1/ - 3 členové nehlasovali - usn.č. 208112. 

18. mat. č. 12 - Místní Agenda 21 - vyhodnocení výsledků Fóra udržitelného rozvoje 
s názvem Porubské desatero 

p. starosta -výsledky se promítnou do připravované studie 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 42 hlasy, 1 člen se zdržel hlasování /42:0: 1/ - 1 člen nehlasoval - usn.č. 209/12. 

19. mat. č. 13 -Výroční zpráva o činnosti za rok 2015 Centra sociálních služeb Poruba, 
příspěvkové organizace, jejímž zřizovatelem je statutární město Ostrava - městský 
obvod Poruba 

PhDr. Ing. Horák -požádal bych o úvodní slovo 

Ing. Malinová /ředitelka CSS/ - na centru pracuji od 10/2014, jednou z prvních věcí, které 
jsme s kolegyněmi tvořili je Koncepce rozvoje centra v letech 2015- 17, částečně se výsledky 

7 



odrazily v té výroční zprávě. Trendem, který se snažíme nastolit a který chceme postupně 
realizovat v rámci našeho CSS je to, abychom nadále byli jedni z nejlepších poskytovatelů 
sociálních služeb, ale abychom udrželi i konkurence schopnost, abychom se drželi v trendu 
rozvoje sociálních služeb, požadavky jsou na nás kladeny i ze strany EU. 

p. Havel -návrh na vyhlášení ankety na název DPS Průběžná 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 44 hlasy /44:0:0/ - usn.č. 210/12. 

20. mat. č. 14 - Kontrola plnění usnesení 

p. Gajdáček, předseda kontrolního výboru - kontrolní výbor doporučuje materiál ke schválení 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení 43 hlasy /43:0:0/ - 1 člen nehlasoval - usn.č. 211/12. 

21. Volba členů volební komise 

p. starosta - podle volebního řádu je volební komise ?členná, žádám o návrhy 

- Ing. Miroslav Jopek 
- Ing. Matyáš Theuer 
- Zdeněk Světlík 
- Ing. Roman Michalec 
- Jan Dekický 
- Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
- doc. Ing. Petr Jančík, Ph.D. 

Zastupitelstvo městského obvodu Poruba zvolilo volební komisi 44 hlasy /44:0:0/ - usn.č. 
212/12. 

p. starosta - vyhlašuji 3 min. přestávku, aby si komise zvolila ze svého středu předsedu 

Volební komise si za předsedu zvolila Ing. Michalce. 

22. Volba člena Kontrolního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba 

Ing. Michalec -návrh na veřejnou volbu - 42 hlasů pro /42:0:0/ - 2 členové nehlasovali, dále 
čl. 4 odst. 1 los - navrhuji abecední pořadí-43 hlasů pro /43:0:0/ - 1 člen nehlasoval. 

Návrhy na členy: 
Ing. Malík -navrhuji za ČSSD Ing. Palyzu. 

Další návrhy nebyly vzneseny. 

Mgr. Nosek -hlasování zvednutím ruky, máme hlasovací zařízení - upravit volební řád 

8 



Zastupitelstvo městského obvodu Poruba zvolilo za člena kontrolního výboru ZMOb Poruba 
pana Ing. Lumíra Palyzu 39 hlasy, 4 členové se zdrželi hlasování /39:0:4/ - 1 člen nehlasoval 

-usn.č. 213/12. 

23. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 

p. Dekický -Koncepce nakládání s bytovým fondem -dotaz na předkladatele - chtěl bych 
vyčíslení a zdůvodnění nákladů na personální správu bytového fondu, jde mi o to, že v roce 
2010 nebo než jsme začali s privatizací bytového fondu jsme z bytového fondu a obecně 
z našeho nemovitého majetku měli výnos cca 100 mil. Kč s tím, že na platy zaměstnanců, 
kteří to obhospodařovali, šly cca 3 mil., dneska jsme na tom z výnosu nemovitostí někde na 
polovině a ten náklad na zaměstnance je cca o 1/3 větší, takže chtěl bych zprávu z jakého 
důvodu, jestli je efektivně nakládáno s prostředky personálními, když vlastně nám bytový 
fond klesl na polovinu, zda je třeba mít tolik zaměstnanců 
p. starosta - je otázka, jestli budeme umět udělat analýzu mzdových nákladů všech těch, kteří 
se podílejí na správě našeho bytového fondu, jestli do toho budeme schopni zahrnout řekněme 
i režijní náklady na provoz kanceláří, ale myslím si, že i to by jakýmsi poměrovým číslem šlo 
udělat 

p. Jedlička -materiál o kamerovém systému -zřídila se Porubou na Havlíčkovém náměstí 
minislužebna /monitorovací centrum/-zpracovat materiál - zhodnocení, co se jim povedlo, 
jak byli účinní k nešvarům, jak jsou úspěšní, jaký to má efekt 

p. Zábojník -centrum funguje, v podstatě sleduje kamery, které zřídil a postupně zřizuje 
MOb Poruba a v případě nějakých událostí neprodleně informuje Městskou policii a ti 
následně vyjíždějí, máme měsíční informace, takové svodky událostí, je tam podrobně 
popsáno o jakou událost se jedná, v kolik hodin byla hlášena na MP a v kolik hodin MP na 
místo dorazila. Průběžně jsme vyhodnocovali s bývalým vedoucím MP, s novým vedoucím 
už jsme se tam byli podívat, v podstatě to nastavení vyhovuje. Informace máme minimálně za 
poslední rok a půl. Kamerové systémy v podstatě fungují dva. Jeden je zřizován SMO -tyto 
kamery na ten pult napojeny nejsou. Jedná se jen o kamery, které zřídil a platí městský obvod 
Poruba. 

p. Jedlička - pokud to tak funguje, tak je to výborné 

PhDr. Ing. Horák -mám 3 dotazy - 1. probíhala bouřlivá jednání ohledně hazardu, jaký je 
vývoj, jak se agenda vyvíjí, 2. dotaz na odbor bytový-jak se vyvíjí stav přihlášených občanů 
na radnici, jak je to s placením odpadu a 3. -mezi 7.30 až 8.30 hod. se nemám jak dostat z 8. 
obvodu - projednat na odboru dopravy samostatný odbočovací pruh na Třebovice 

Ing. Stachura -přihlášené na radnici by neměl řešit odbor bytový, je to záležitost matriky, 
kamery-lx za měsíc dává PČR zprávy, na Dělnické a Skautské máme méně přestupků 

p. Gajdáček -hluboká nespokojenost s odpovědí JUDr. Semeráka - víme, že situace není 
dobrá, měli bychom se znovu obrátit na město a kraj, aby se problematikou zabývali 

Mgr. Nosek-připojovací pruh na Třebovice -problém by vyřešila výstavba Severního spoje, 
došlo k nějakému posunu? 

p. starosta - mohu odeslat dopis a zeptat se, v jakém to je stavu 
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Ing. Palyza - chtěl bych podpořit, měl by být zaslán dopis, projekt byl zadán v roce 2015 

p. Havel -připomínka ke kácení stromů 
Ing. Malík - budu vás informovat 

Pan starosta poděkoval Ing. Nespěšnému za nabídku školení, které se uskuteční dne 21.6. 
v 15.00 hod. v budově „D". Dále z důvodu problémů v komunikaci požádal členy 
zastupitelstva o nastavení e-mailových schránek. Ve dnechl O. až 12.6. na Hlavní třídě 
Cirkulum. 
Včera byla na úložiště vložena pozvánka na pracovní seminář, který se bude konat ve středu 
29.6. v Centru volného času na Vietnamské ulici. V měsíci červenci bude zřejmě svoláno 
mimořádné zasedání zastupitelstva, předpokládaný termín je kolem 20.7. Rada MOb Poruba 
schválila změnu termínu zářijového zasedání - bude se konat v úterý 6. září. 

PhDr. Ing. Horák-pozvání na Běh olympijského dne 

24. Usnesení 

Předseda návrhové komise pan Gajdáček konstatoval, že o všech usneseních bylo řádně 
hlasováno a jsou platná. 

25. Závěr 

12. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončil pan starosta v 19.45 hod. 

Počet přijatých usnesení: 16 

!tvtA. '4J} 
Zapsala: Iveta Kaňoková 

��l\ 
� 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Marek Kudela 

Mgr. Zuzaniarová 
místostarostka městského obvodu Poruba 

•H•/c.4-................ . 

Ing. David Nespěšný, MBA _2c:::c!� 
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�� AEDITELSTVI SILNIC A DÁLNIC ČR 

V Ostravě dne: 8.6.2016 

Pan Starosta 

městského obvodu Poruba 

Ing. Petr Mihálik 

Klimkovická 28/55 
Č.j.: PTl/11/Ši/ /ŘSD/2016 

708 56 Ostrava - Poruba 

Vyřizuje: Ing. Romana Šimáčková 
--

Věc: Informace o postupu přípravy a realizace stavby "Silnice 1/11 Prodloužená Rudná" na 
zasedání zastupitelstva 8.6.2016 

Finance na rok 2016 

Přiděleny finance dle potřeby stavby a dle HMG - 565 mil. Kč na realizaci a 41 mil. na přípravu 
Termíny: 
časový plán prací-harmonogram s objížďkou kolem Globusu : 

05/2016 převedena dopravy na objížďku za Globusem a začátek prací na násypu před tubosiderem 
S0235 
Konsolidace tohoto násypu během zimy 2016/2017 
07/2017 převedení dopravy na S0121.1, okružní křižovatky na MÚK Krásné Pole a S0120 a 
zahájení prací na křížení S0101 a stávající 1/11 
11 /2017 převedení dopravy na rampy S011 O a S0101 
Další práce v dle vydání SP 
Do 09 /2016 se provedou finální úpravy povrchu celé dokončené stavby- hlavní trasa vč. mostů, 
kromě 400 m úseku a MUKu Krásné pole 

Stavební povolení: 

stavební úřad stavební objekty stav 

so 101(km14,5-14,9) Schází stanovisko k EIA 

so 270 (km 14,486 - 14,9) podány 2 žádosti o SP: 

KÚ MSKOD 
so 304 (km 14,5-14,9) 

- km 14,5-14,777 a km 14,793-14,9 

- km 14,777-14,793 

Nutno podat žádost o provizorní PHS 

ÚMOb Poruba přerušil řízení do doby podání 
ÚMOb Poruba $0166 žádosti o vyvlastnění VB práva chůze a jízdy 

k pozemku 2915/10 

ÚMObPoruba 
ÚMOb Poruba přerušil řízení do doby podání 

$0127 žádosti o vyvlastnění VB práva chůze a jízdy 
k pozemku 2915110 

Od 1. 4. 2015 platí nový zákon 39/2015, na základě kterého je třeba znovu posoudit stavbu z hlediska 
EIA. Z tohoto důvodu nemůže být vydáno žádné stavební povolení bez tohoto procesu. Před vydáním 
závazného stanoviska MŽP je dle metodického pokynu k novému zákonu třeba doplnit ještě 
stanovisko KÚ dle § 45i zákona č. 114/1992 Sb. 
V současné době jsme zadali zpracovat Oznámení dle zákona č.100/2001 sb., o posuzování vlivů na 
životní prostředí a o změně některých souvisejících zákonů (dle přílohy č.3) v km 14,486 - 14,9. 

Na tento poslední úsek hlavní trasy E byla podána žádost o SP. Stavební 
řízení bylo zahájeno a poté přerušeno až po vyřešení, výše uvedených, záležitostí, které s tímto 
ú kem P,řýno souvisí. 

' / L/"b/ 
Ing. omana Šimáčková, 
Vedoucí projektového týmu 1/11 
Správce stavby 


